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Widzieliście reklamę Mercedesa, która wyświetla się na niektórych portalach (m.in. wyborcza.pl)? Tam
Justyna Kowalczyk pisze, że sprawdziła system 4-Matic w każdych warunkach. Są też 4 zdjęcia (choć
ciężko rozpoznać, że jest na nich właśnie Justyna). Na jednej, najważniejszej fotce, stoi obejmując
zjazdówki.

O co chodzi? Czyżby biegówki nie pasowały do Mercedesa? Po co w takim razie brać Justynę do
reklamy, skoro zestawia się ją z nartami zjazdowymi? Co o tym sądzicie?

Pzdr.

Andrzej
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Może rekwizytor planu miał dostarczyć narty do zdjęć, więc przyniósł pierwsze lepsze dostępne, czyli
zjazdówki. Pytanie, dlaczego Justyna zgodziła się pozować z nimi, skoro jej atrybutem są biegówki?
Może uznano, że większość adresatów reklamy i tak nie odróżnia jednych od drugich 
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